
                                                                                                                                        Broj:0101- 125/2 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

sa  22. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 27., 28. i 29. marta i 05. i 10. aprila 2012. godine u 
Velikoj sali Opštine Budva.  
 

Sjednica je počela u 10,30 časova, a predsjedavao je Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine 
Budva. 

 
Prije prelaska na rad predsjedavajući Krsto Ljubanović je odredio odbornicu Jelenu Srzentić da mu 

pomaže u radu 22. sjednice SO Budva. 
 
             

Izvršena je prozivka prisutnih odbornika.   
                           

PRISUTNI ODBORNICI: 
  

1. Andrić Dušan       14. Mihović Rajko 
2. Anđus Vido        15. Nikolić Duško 
3. Backović Mihailo       16. Pejović Mijomir 
4. Vujović Đorđije       17. Petković Ante 
5. Vučetić Vesna       18. Pinjatić Đorđe 
6. Gluščević Igor       19. Popović Srđa 
7. Gregović Jovan       20. Pribilović Đorđije 
8. Dapčević Branislava      21. Rađenović Krsto 
9. Delić Radovan       22. Srzentić Jelena 
10. Duletić Srđan       23. Stojanović Marina 
11. Zec M. Marko       24. Trnski Igor 
12. Kotarac Tijana       25. Hadžić Dragan 
13. Ljubanović Krsto       26. Džaković Stevan                                                                                                                                                                      

 
 

                                                    ODSUTNI ODBORNICI: 
 
 1. Vujičić Božidar       4. Đurić Marko 
 2. Vuković Marko       5. Mitrović-Milić Anita 
 3. Vučković Nikola      6. Tičić Milan 
 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 26 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne sa radom.  
 
  Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:    
-  predsjednik Opštine Budva,         
-  glavna administratorka, 
-  starješine organa lokalne uprave, 
-  rukovodioci javnih preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opština, 
-  ovlašćeni  predstavnici stranaka, 
- predstavnici mjesnih zajednica, 
-  predstavnici sredstava javnog informisanja, 
- predstavnice obrađivača UP-a „Radovića Laz", LSL „Bare“ i LSL „Krstac“ Reževići, g-đa Senka Deletić i  
g-đa Spomenka Zenović, 
- predstavnik obrađivača LSL „Žukovica“ i LSL „Lapčići“, g-din Lazar Sijerković, 
 - predstavnica obrađivača LSL „Podostrog“, g-đa Sretenović Zorica, 
- predstavnica obrađivača DUP-a „Babin Do“, g-đa Jelena Lazić, 
- predstavnici NVO „MANS“,g-đica Jovana Bulatović, g-đica Ines Mrdović i g-din Dejan Milovac, 
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- direktor „Radia Budva“, g-din Dragan Klarić, 
- direktor „Televizije Budva“, g-din Mili Prelević i 
- predstavnik firme „Pro-ing“ d.o.o., g-din Goran Vukobratović. 

 
Predsjedavajući je pozdravio sve prisutne i zahvalio se na prisustvu. 
 
Shodno članu 61., 62., 63. i 64. Poslovnika SO Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 
 

 Odbornicima Božidaru Vujičiću, Krstu Rađenoviću, Antu Petkoviću, Đorđiju Pribiloviću, Mijomiru 
Pejoviću, Stevanu Džakoviću, Vidu Anđusu, Đorđiju Vujoviću i Jovanu Gregoviću dostavljeni su odgovori na 
odbornička pitanja. 
 

Odbornik Stevan Džaković je postavio dopunsko odborničko pitanje: 
1. „Molim Vas da mi 
- date objašnjenje na osnovu čega su navedena lica, njih petnaest, dobila stanove i koji su to stanovi; 
- date kopiju Odluke o davanju ovlašćenja predsjedniku Opštine za započete postupke o dodijeli 

stanova, koji su to postupci (imenom i prezimenom); 
- dostavite Odluku o stambenim odnosima („Službeni list Opštine Budva“, broj 7/09) koja je donijeta 

20. oktobra 2009. godine i 
- pismeno odgovorite da niko nije dobio stan solidarnosti u Opštini Budva.“ 

 
 Odbornik Ante Petković je postavio tri dopunska odbornička pitanja: 
1. „Šta će Skupština opštine Budva preduzeti, u mogućnosti sa opštinama Kotor i Tivat i Vladom Crne 
Gore, da se izgrade fudbalski tereni u Grbaljskom polju?“ 
2. „Šta će nadležni inspekcijski organi preduzeti da se zabrani puštanje preglasne muzike i 
reklamiranje sa čamaca koji idu pored obale i ometaju turiste i građane?“ 
3. „Do kog datuma će se osposobiti staza koja ide od Bečića prema Budvi i da li će nadležni 
inspekcijski organi vršiti kontrolu?“ 

 
Odbornička pitanja na ovoj sjednici postavili su odbornici: Jovan Gregović, Ante Petković, Đorđije 

Pribilović, Mijomir Pejović, Mihailo Backović, Stevan Džaković, Krsto Rađenović i Đorđije Vujović. 
 
Odbornička pitanja odbornika Jovana Gregovića glase: 
1. «Šta se dešava sa realizacijom kružnog toka na ulazu u Petrovac i kada će se ukloniti privremeni 

objekat koji smeta vozačima, a nije u Planu već dvije godine ?«  
2. «Da li postoji neko dugoročno rješenje za kanalizacioni ispust koji se nalazi u moru, a na samo sto 

metara od obale, gdje dolazi do havarija poslije svakog juga?«  
 
Odbornička pitanja odbornika Anta Petkovića glase: 
1. «Šta će organi administracije učiniti da se naplate vodovi (PTT vodovi, električni vodovi, vodovi za 

kablovsku televiziju), pošto su pojedine opštine već počele sa naplatom? » 
2. « Kada će biti izgrađena garaža kod pošte koju je dužan, prema ugovoru, da izgradi investitor 

«Plaze« ? «  
 

Odborničko pitanje odbornika Đorđija Pribilovića glasi: 
1. « Kada će, po datumima, biti izmirena potraživanja po osnovu radnog angažovanja radnicima 

zaposlenim u javnim ustanovama i preduzećima, zaposlenima u organima uprave i primanja odbornika u 
Skupštini opštine Budva?«  
 

Odborničko pitanje odbornika Mijomira Pejovića glasi: 
1. «Da li firma koja gradi garažu na Zavali ima građevinsku dozvolu i ukoliko ima tražim da mi je 

dostavite ?«  
 

Odborničko pitanje odbornika Mihaila Backovića glasi: 
1. «Zašto građani Budve plaćaju najskuplju vodu u državi ?«  
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Odbornička pitanja odbornika Stevana Džakovića glase: 
1. «Molim Vas da mi dostavite građevinske dozvole za sledeće objekte koji se nalaze na katastarskim 

parcelama broj: 1442/21, 1442/22, 2005, 1993/1, 1997, 1860, 1991/9, 2249, 2250, 2237, 2238, 16, 17, 
1605, 2093, 2094, sve KO Budva.«  

2. «Pošto su tri osobe koje su radile u Crnogorskoj komercijalnoj banci dobile otkaze i protiv njih je 
podnijeta krivična prijava od strane Banke, a jedna od tih osoba je Ivan Dajković, koji je sada zaposlen u 
kabinetu predsjednika Opštine, pa građanstvo interesuje da li su i ostale dvije osobe, izvjesni Darko i 
Jelena, zaposlene u Opštini Budva i ako nisu da li postoji namjera da se i oni tu zaposle i da li su navedene 
osobe izdavale kredite po preporuci predsjednika Opštine Lazara Rađenovića?«  

 
Odbornička pitanja odbornika Krsta Rađenovića glase: 
1. «Koliko Restis grupa duguje JP «Vodovod i kanalizacija« Budva i zašto se njima ne isključi voda 

zbog dugovanja?»  
2. « Kada će biti završena staza Lungo mare?«  

 
Odbornička pitanja odbornika Đorđija Vujovića glase: 
1. «Šta će Opština Budva preduzeti da brojni građani ne budu izbrisani sa biračkog spiska, pošto su 

akti MUP-a i Opštine Budva neusaglašeni oko datuma?«  
2. «Molim Vas da mi dostavite kompletnu dokumentaciju o stambenoj zgradi (da li ima građevinsku 

dozvolu i ostalu dokumentaciju) koja je izgrađena na katastarskoj parceli 2552 KO Budva. «  
 
Tanja Kažanegra, sekretarka Sekretarijata za lokalnu samoupravu, dala je odgovor na prvo odborničko 

pitanje odbornika Đorđija Vujovića na sjednici. 
 

Shodno članu 78. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku sa 21. 
sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 26. januara 2012. godine. 
 

Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 21. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 26. januara 
2012. godine. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

26 –dvadesetšest odbornika, od kojih je ”za” glasao 26- dvadesetšest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) donijela sljedeći 

Z A K LJ U Č A K 
USVAJA SE ZAPISNIK SA  21. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, KOJA JE 

ODRŽANA 26. JANUARA 2012. GODINE 
 
 

Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red.  
 

Predlagač akta, predsjednik Opštine, je dopisima br. 001-869/2 od 21.03.2012. godine i 001-907/3 od 
23.03.2012. godine dostavio predsjedniku Skupštine, predloge za dopunu dnevnog reda novim tačkama: 

- Predlog Odluke (o stavljanju van snage Odluke o utvrđivanju naknade za finansiranje poslova od 
interesa za lokalno stanovništvo); 
- Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije »Podostrog«; 
- Predlog Odluke o donošenju Detaljnog urbanističkog plana »Babin Do«. 
 

 
Shodno čl. 79. Poslovnika, predstavnci predlagača akata Danijela Marotić, v.d. sekretara Sekretarijata 

za prostorno planiranje i održivi razvoj i Mihailo Đurović, sekretar Sekretarijata za privredu i finansije dali su 
kratko obrazloženje ovih predloga. 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigla odbornica Anita 
Mitrović-Milić, tako da sjednici prisustvuje 27 odbornika. 
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Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 
tačkom: Predlog Odluke (o stavljanju van snage Odluke o utvrđivanju naknade za finansiranje poslova 
od interesa za lokalno stanovništvo) 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25- dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 17 –sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 6-šest 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 2-dva odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Odluke (o stavljanju van snage Odluke o 
utvrđivanju naknade za finansiranje poslova od interesa za lokalno stanovništvo) 

            
Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 

tačkom: Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije »Podostrog« 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25- dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 18 –osamnaest odbornika, “protiv” je bilo 3-tri 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 4-četiri odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije 
lokacije »Podostrog« 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 
tačkom: Predlog Odluke o donošenju Detaljnog urbanističkog plana »Babin Do« 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25- dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 21 –dvadesetjedan odbornik, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 4-četiri odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Odluke o donošenju Detaljnog 

urbanističkog plana »Babin Do« 
 

 Pošto više nije bilo predloga za izmjenu ili dopunu predloženog dnevnog reda, stavljen je na glasanje 
dnevni red.  

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25- dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19-dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6-šest odbornika) usvojila sledeći 
 

D N E V N I   R E D: 
1. Predlog Programa rada Skupštine Opštine Budva za 2012. godinu; 
2. Predlog Odluke o potvrđivanju Odluke o dopuni Odluke o izmjeni Plana postavljanja privremenih 

objekata za 2011. godinu; 
3. Predlog Plana postavljanja privremenih objekata za teritoriju opštine Budva za 2012. godinu; 
4. Predlog Odluke o donošenju Urbanističkog projekta „Radovića Laz“; 
5. Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Bare“; 
6. Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Žukovica“; 
7. Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Krstac“ Reževići; 
8. Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Lapčići; 
9. Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije »Podostrog«; 
10. Predlog Odluke o donošenju Detaljnog urbanističkog plana »Babin Do«; 
11. Predlog Odluke o potvrđivanju Odluke o upotrebi sredstava stalne budžetske rezerve; 
12. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o porezu na nepokretnosti; 
13. Predlog Odluke (o stavljanju van snage Odluke o utvrđivanju naknade za finansiranje poslova od 

interesa za lokalno stanovništvo); 
14. Predlog Odluke o oslobađanju naknade investitora izgradnje objekta za rješavanje stambenih potreba 

prosvjetnih radnika Budve; 
15. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog Odbora JP “Vodovod i kanalizacija” 
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Budva, br. 01-1275/1 od 13.03.2012. godine; 
16. Predlog Odluke o saradnji Opštine Budva (Crna Gora) i Opštine Yalova (Turska); 
17. Predlog Odluke o ravnopravnosti polova u Opštini Budva; 
18. Predlog Odluke o kriterijumima, načinu i postupku raspodjele sredstava nevladinim organizacijama; 
19. Predlog Odluke o Savjetu za saradnju lokalne samouprave i nevladinih organizacija; 
20. Predlog Odluke o učešću lokalnog stanovništva u vršenju javnih poslova; 
21. Predlog Odluke o osnivanju društva sa ograničenom odgovornošću lokalnog javnog emitera „Radio 

Televizija Budva“; 
22. Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za eksproprijaciju nepokretnosti radi izgradnje objekata za 

prečišćavanje otpadnih voda; 
23. Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za eksproprijaciju nepokretnosti koje ulaze u zonu 

zaštitnog pojasa postrojenja za prečišćavanje otpadnih voda; 
24. Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za eksproprijaciju nepokretnosti radi izgradnje 

trafostanice i davanju ovlašćenja predsjedniku Opštine; 
25. Predlog Odluke o utvrđivanju početne cijene zakupa zemljišta u vlasništvu Opštine Budva; 
26. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o kreditnom zaduživanju JP „Parking servis“ 

Budva; 
27. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Statut JP „Mediteranski sportski centar“ Budva; 
28. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o visini zakupnine i uslovima davanja u zakup 

poslovnih prostora u „Mediteranskom sportskom centru“; 
29. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o davanju u zakup poslovnih prostora JP „Sportsko 

rekreativni centar“ Budva; 
30. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Cjenovnik za iznajmljivanje poslovnih prostorija d.o.o. 

“Akademija znanja” Budva; 
31. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke 

parcele (br. 0101-689/1 od 29.12.2011. godine); 
32. Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke 

parcele broj 0101-232/1 od 14.05.2010. godine; 
33. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke 

parcele br 6 u bloku 14 prema DUP-u „Rozino I“; 
34. Predlog Rješenja o razrješenju člana odbora direktora “Akademija znanja” d.o.o. Budva; 
35. Predlog Rješenja o imenovanju člana odbora direktora “Akademija znanja” d.o.o. Budva; 
36. Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Savjeta JU „Grad Teatar“; 
37. Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika Savjeta JU „Grad Teatar“; 
38. Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora JP „Sportsko rekreativni centar“ Budva; 
39. Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog odbora JP „Sportsko rekreativni centar“ Budva. 

 
1. 

 Prešlo se na razmatranje prve tačke dnevnog reda: Predlog Programa rada Skupštine Opštine 
Budva za 2012. godinu. 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Snežana Šćepanović, glavna 
administratorka. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj, Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje prostora, Odbor za izbor i imenovanja, Odbor za društvene 
djelatnosti, Odbor za međuopštinsku i međunarodnu saradnju, Savjet za zaštitu životne sredine i Savjet za 
ravnopravnost polova razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Mihailo Backović, 
Đorđije Pribilović, Krsto Rađenović i Anita Mitrović-Milić.  
  
 Stavljen je na glasanje Predlog Programa rada Skupštine Opštine Budva za 2012. godinu. 
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Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 19- devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 12- dvanaest odbornika, “protiv” je bilo 
2- dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 5- pet odbornika) usvojila 

PROGRAMA RADA SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA ZA 2012. GODINU 
 

Prije prelaska na razmatranje druge tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je predložila  
da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  2 i 3 te da se 
o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  2 i 3 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 19- devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 12- dvanaest odbornika, “protiv” nije bilo 
i “uzdržanih” je bilo 7- sedam odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 2 i 3 dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 2. i 3. tačke dnevnog reda: 

- Predlog Odluke o potvrđivanju Odluke o dopuni Odluke o izmjeni Plana postavljanja privremenih 
objekata za 2011. godinu; 
- Predlog Plana postavljanja privremenih objekata za teritoriju opštine Budva za 2012. godinu. 

 
Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Danijela Marotić, vd 

sekretara Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj. 
 

Na tekst Predloga Plana postavljanja privremenih objekata za teritoriju opštine Budva za 2012. godinu 
podneseni su amandmani: Amandman I, br. 001-909/1 i Amandman II, br. 001-908/1 od 23.03.2012. godine od 
strane predlagača akta, predsjednika Opštine, Amandam Kluba odbornika SNP-a, br. 001-842/1 od 19.03.2012. 
godine i Amandmani Kluba odbornika Nove srpske demokratije, br 001-889/1 od 22.03.2012. godine i 001-889/3 
od 23.03.2012. godine i isti su dostavljeni odbornicima. Takođe su odbornicima dostavljena i mišljenja predlagača 
akta, predsjednika Opštine br. 001-842/2, 001-889/4 i 001-889/5 na Amandmane Klubova odbornika NSD-a i 
SNP-a. 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje 
prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predloge ovih akata i Amandmane i Izvještaji ovih 
odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 Odbornik Mijomir Pejović, ispred Kluba odbornika SNP-a, dao je kratko obrazloženje Amandmana. 

Odbornik Đorđije Vujović, ispred Kluba odbornika NSD-a, dao je kratko obrazloženje Amandmana. 
 
U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Stevan 

Džaković, Krsto Rađenović, Mihailo Backović, Jovan Gregović, Ante Petković, Mijomir Pejović, Đorđije 
Vujović, Krsto Ljubanović, Tijana Kotarac i Đorđe Pinjatić, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: 
Božena Jelušić, predsjednica Savjeta MZ Stari Grad; Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a; Ines Mrdović, 
predstavnica NVO „MANS“; Snežana Šćepanović, glavna administratorka i Boro Lazović, predsjednik OO 
DPS-a. 
 Odbornik Đorđije Pribilović je istakao da će podržati usvajanje druge tačke dnevnog reda, kao i 
Amandmane Klubova odbornika SNP-a i NSD-a na treću tačku dnevnog reda. 
 Odbornik Stevan Džaković, ispred Kluba odbornika PZP-a, je istakao da će odbornici ove partije  
podržati prihvatanje Amandmana Klubova odbornika SNP-a i NSD-a na treću tačku dnevnog reda. 
 Odbornik Mihailo Backović, ispred Kluba odbornika PZP-a, je istakao da odbornici ove partije neće 
podržati usvajanje treće tačke dnevnog reda. 
 Odbornik Ante Petković je istakao da će podržati usvajanje treće tačke dnevnog reda, kao i Amandmane 
Klubova odbornika SNP-a i NSD-a na treću tačku dnevnog reda. 
 Odbornik Đorđije Vujović je istakao da će podržati prihvatanjeAmandmana Kluba odbornika SNP-a na 
treću tačku dnevnog reda. 
 Odbornik Krsto Ljubanović je istakao da će podržati usvajanje treće tačke dnevnog reda. 
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Predstavnica MANS-a, Ines Mrdović,  iznijela je mišljenje da se Planom postavljanja privremenih 
objekata za teritoriju opštine Budva za 2012. godinu krši član 117 Zakona o uređenju prostora i izgradnji 
objekata i pozvala da se radi u javnom interesu. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o potvrđivanju Odluke o dopuni Odluke o izmjeni Plana 

postavljanja privremenih objekata za 2011. godinu. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25- dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16- šesnaest odbornika, “protiv” je bilo 7-sedam 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) usvojila 

ODLUKU O POTVRĐIVANJU ODLUKE O DOPUNI ODLUKE O IZMJENI PLANA 
POSTAVLJANJA PRIVREMENIH OBJEKATA ZA 2011. GODINU 

 
Skupština se, shodno članu 130.  Poslovnika, prije glasanja o trećoj tački dnevnog reda, prethodno 

izjasnila o Amandmanima podnesenim od strane Klubova odbornika SNP-a i NSD-a. 
 
Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Plana postavljanja privremenih objekata za teritoriju 

opštine Budva za 2012. godinu, br. 001-842/1, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 –dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 9- devet odbornika, “protiv” je bilo 14- četrnaest  
odbornika i “uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) nije prihvatila 
 

Amandman na Predlog Plana postavljanja privremenih objekata za teritoriju opštine Budva za 2012. 
godinu, br. 001-842/1, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Plana postavljanja privremenih objekata za teritoriju 

opštine Budva za 2012. godinu, br. 001-889/1 podnesen od strane Kluba odbornika Nove srpske demokratije. 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 –dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 8–osam odbornika, “protiv” je bilo 14- četrnaest 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) nije prihvatila 

 
Amandman na Predlog Plana postavljanja privremenih objekata za teritoriju opštine Budva za 2012. 

godinu, br. 001-889/1 podnesen od strane Kluba odbornika Nove srpske demokratije. 
 
Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Plana postavljanja privremenih objekata za teritoriju 

opštine Budva za 2012. godinu, br. 001-889/3 podnesen od strane Kluba odbornika Nove srpske demokratije. 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 –dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 8–osam odbornika, “protiv” je bilo 14- četrnaest 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) nije prihvatila 
 

Amandman na Predlog Plana postavljanja privremenih objekata za teritoriju opštine Budva za 2012. 
godinu, br. 001-889/3 podnesen od strane Kluba odbornika Nove srpske demokratije. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Plana postavljanja privremenih objekata za teritoriju opštine 

Budva za 2012. godinu, uz napomenu da, shodno članu 130. stav 4. Poslovnika, Amandmani koje je podnio 
predlagač odluke postaju sastavni dio predloga odluke i o njima Skupština posebno ne odlučuje. 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25-dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15-petnaest odbornika, “protiv” je bilo 7- sedam 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 3-tri odbornika) usvojila 
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PLAN POSTAVLJANJA PRIVREMENIH OBJEKATA ZA TERITORIJU OPŠTINE BUDVA ZA 
2012. GODINU 

 
 
U 16,30 časova prekinut je rad 22. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da će se 
zasijedanje nastaviti u srijedu, 28.03.2012. godine sa početkom u 10,00 časova. 
 
NASTAVAK 22. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 28. MARTA 2012. GODINE 
U VELIKOJ SALI OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U 10,45 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI:  

 
1. Andrić Dušan       12. Pejović Mijomir 
2. Anđus Vido       13. Petković Ante 
3. Backović Mihailo       14. Pinjatić Đorđe 
4. Vučetić Vesna       15. Popović Srđa 
5. Gregović Jovan       16. Pribilović Đorđije 
6. Dapčević Branislava      17. Rađenović Krsto 
7. Delić Radovan       18. Srzentić Jelena 
8. Kotarac Tijana       19. Stojanović Marina 
9. Ljubanović Krsto       20. Trnski Igor 
10. Mihović Rajko       21. Hadžić Dragan 
11. Nikolić Duško       22. Džaković Stevan 

 
ODSUTNI ODBORNICI: 

 
1. Vujičić Božidar       6. Duletić Srđan 
2. Vujović Đorđije       7. Đurić Marko 
3. Vuković Marko       8. Zec M. Marko 
4. Vučković Nikola       9. Mitrović-Milić Anita 
5. Gluščević Igor       10. Tičić Milan 

 
 

    
   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 22 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 

 
4. 

Prešlo se na razmatranje četvrte tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Urbanističkog 
projekta „Radovića Laz“ 
 

Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Danijela Marotić, vd sekretara 
Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj.  

 
Obrađivač Urbanističkog projekta „Radovića Laz“ je „DEL PROJEKT“ d.o.o. Budva, a predstavnica 

obrađivača je Senka Deletić. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno stambenu djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje 
prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su 
dostavljeni odbornicima. 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Đorđije 

Vujović, tako da sjednici prisustvuje 23 odbornika. 
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 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Stevan Džaković i Ante Petković, a 
od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Jovana Bulatović, predstavnica NVO »MANS«, Senka Deletić, 
predstavnica obrađivača UP-a »Radovića Laz« i Dejan Milovac, predstavnik NVO »MANS«. 
 
 Predstavnica MANS-a, Jovana Bulatović, iznijela je mišljenje da  UP »Radovića Laz« nije usklađen sa 
planom višeg reda i pozvala je da se ne prihvati, jer će u suprotnom MANS podnijeti inicijativu Ustavnom 
sudu kojom će tražiti obaranje ovog Plana. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Urbanističkog projekta „Radovića Laz“ 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 22-dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 13- trinaest odbornika, “protiv” je bilo 4- četiri 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 5- pet odbornika) usvojila 

ODLUKU O DONOŠENJU URBANISTIČKOG PROJEKTA „RADOVIĆA LAZ“ 
 

5. 
Prešlo se na razmatranje pete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije 

lokacije „Bare“ 
 

Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Danijela Marotić, vd sekretara 
Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj.  

 
Obrađivač Lokalne studije lokacije „Bare“ je „DEL PROJEKT“ d.o.o. Budva, a predstavnica 

obrađivača je Spomenka Zenović. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj, Odbor za komunalno stambenu 
djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog 
ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima.  
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Stevan Džaković, Đorđije Vujović, 
Mihailo Backović, Đorđije Pribilović i Ante Petković, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Jovana 
Bulatović, predstavnica NVO »MANS«; Dejan Milovac, predstavnik NVO »MANS«; Spomenka Zenović, 
predstavnica obrađivača LSL »Bare« i Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
 
 Predstavnik MANS-a, Dejan Milovac, je iznio mišljenje da LSL »Bare« nije usklađen sa planom višeg 
reda i upozorio je da usvajanje ovog Plana ulazi u sferu krivičnog dijela i da postoji mogućnost da odbornici 
krivično odgovaraju jer se svijesno krši Zakon. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Bare“ 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23-dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15- petnaest odbornika, “protiv” je bilo 2- dva 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 6- šest odbornika) usvojila 

ODLUKU O DONOŠENJU LOKALNE STUDIJE LOKACIJE „BARE“ 
 

6. 
Prešlo se na razmatranje šeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije 

lokacije „Žukovica“ 
 

Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Danijela Marotić, vd sekretara 
Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj.  
  

Obrađivač Lokalne studije lokacije „Žukovica“ je „Adria Invest“ d.o.o. Budva, a predstavnik 
obrađivača je Sijerković Lazar. 
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 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno stambenu djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje 
prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su 
dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Đorđije Pribilović, a od ostalih 
prisutnih na sjednici su učestvovali: Krsto Radulović, predsjednik Savjeta MZ Markovići i Sijerković Lazar, 
predstavnik obrađivača LSL „Žukovica“. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Žukovica“ 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 19-devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 14- četrnaest odbornika, “protiv” je bilo 2- dva 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 

ODLUKU O DONOŠENJU LOKALNE STUDIJE LOKACIJE „ŽUKOVICA“ 
 

7. 
Prešlo se na razmatranje sedme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije 

lokacije „Krstac“ Reževići 
 

Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Danijela Marotić, vd sekretara 
Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj.  

 
Obrađivač Lokalne studije lokacije „Krstac“ Reževići je „DEL PROJEKT“ d.o.o. Budva, a 

predstavnica obrađivača je Spomenka Zenović. 
 

Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno stambenu djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje 
prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su 
dostavljeni odbornicima. 

 
Zapisničar je konstatovao da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Milan Tičić i Marko Zec, 

tako da sjednici prisustvuje 25 odbornika. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Stevan Džaković, 
Ante Petković, Đorđije Vujović, Mihailo Backović i Radovan Delić, a od ostalih prisutnih na sjednici su 
učestvovali: Dejan Milovac, predstavnik NVO „MANS“, Boro Lazović, predsjednik OO DPS-a, Veselin 
Marković, predsjednik OO SNP-a; Lazar Rađenović, predsjednik Opštine i Spomenka Zenović, predstavnica 
obrađivača LSL „Krstac“ Reževići. 
 
 Predstavnik MANS-a, Dejan Milovac, je iznio mišljenje da je LSL „Krstac“ Reževići proizvod 
krivičnog djela, upozorivši da će odbornici u nekom narednom procesu biti kvalifikovani ili kao posmatrači ili 
kao aktivni saučesnici. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Krstac“ Reževići 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 19-devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 12- dvanaest odbornika, “protiv” je bilo 7- sedam 
odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

ODLUKU O DONOŠENJU LOKALNE STUDIJE LOKACIJE „KRSTAC“ REŽEVIĆI 
 

8. 
Prešlo se na razmatranje osme tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije 

lokacije „Lapčići“ 
 

Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Danijela Marotić, vd sekretara 
Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj.  
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Obrađivač Lokalne studije lokacije „Lapčići“ je „Adria Invest“ d.o.o. Budva, a predstavnik 
obrađivača je Sijerković Lazar. 
 

Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno stambenu djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje 
prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji ovih odbora su 
dostavljeni odbornicima. 

 
Zapisničar je konstatovao da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Srđan Duletić, tako da 

sjednici prisustvuje 26 odbornika. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Đorđije Vujović i 
Stevan Džaković, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Dejan Milovac, predstavnik NVO 
„MANS“; Lazar Sijerković, predstavnik obrađivača LSL „Lapčići“ i Veselin Marković, predsjednik OO  
SNP-a. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije „Lapčići“ 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 24-dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16- šesnaest odbornika, “protiv” je 
bilo 7- sedam odbornika i “uzdržan” je bio 1- jedan odbornik) usvojila 

ODLUKU O DONOŠENJU LOKALNE STUDIJE LOKACIJE „LAPČIĆI“ 
 

9. 
Prešlo se na razmatranje devete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije 

lokacije »Podostrog« 
 

Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Danijela Marotić, vd sekretara 
Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj.  
 

Obrađivač Lokalne studije lokacije »Podostrog« je »Republički zavod za urbanizam i projektovanje« 
a.d. iz Podgorice, a predstavnica obrađivača je Sretenović Zorica. 
 

Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj, Odbor za komunalno stambenu 
djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog 
ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima.   

 
U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Đorđe Pinjatić, 

Krsto Ljubanović i Krsto Rađenović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, 
predsjednik OO SNP-a; Dejan Milovac, predstavnik NVO „MANS“ i Sretenović Zorica, predstavnica 
obrađivača LSL „Podostrog“. 

 
Odbornik Đorđe Pinjatić je istakao da neće glasati povodom ove tačke dnevnog reda zbog konflikta 

interesa i napustio je salu prilikom glasanja. 
Predstavnik MANS-a, Dejan Milovac, je iznio mišljenje da LSL „Lapčići“ nije u skladu sa planom 

višeg reda. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Lokalne studije lokacije »Podostrog« 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 23-dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 14- četrnaest odbornika, “protiv” je bilo 
4- četiri odbornika i “uzdržanih” je bilo 5- pet odbornika) usvojila 

ODLUKU O DONOŠENJU LOKALNE STUDIJE LOKACIJE »PODOSTROG« 
 

U 15,50 časova prekinut je rad 22. sjednice Skupštine opštine Budva, a zamjenica predsjedavajućeg je 
objavila da će se zasijedanje nastaviti u četvrtak, 29.03.2012. godine sa početkom u 10,00 časova. 
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NASTAVAK 22. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 29. MARTA 2012. GODINE 
U VELIKOJ SALI OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U 10,15 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
 
 

PRISUTNI ODBORNICI:  
 

1. Andrić Dušan       10. Mitrović-Milić Anita 
2. Anđus Vido       11. Nikolić Duško 
3. Vujović Đorđije       12. Pejović Mijomir 
4. Vučetić Vesna       13. Pinjatić Đorđe 
5. Dapčević Branislava      14. Popović Srđa 
6. Delić Radovan       15. Srzentić Jelena 
7. Zec M. Marko       16. Stojanović Marina 
8. Kotarac Tijana       17. Trnski Igor 
9. Ljubanović Krsto      18. Hadžić Dragan 

 
ODSUTNI ODBORNICI: 

 
1. Backović Mihailo      8. Đurić Marko 
2. Vujičić Božidar       9. Mihović Rajko 
3. Vuković Marko       10. Petković Ante 
4. Vučković Nikola      11. Pribilović Đorđije 
5. Gluščević Igor       12. Rađenović Krsto 
6. Gregović Jovan       13. Tičić Milan 
7. Duletić Srđan       14. Džaković Stevan 

    
 
    
     Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 18 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 

 
10. 

 Prešlo se na razmatranje desete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o donošenju Detaljnog 
urbanističkog plana »Babin Do« 
 

Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Danijela Marotić, vd sekretara 
Sekretarijata za prostorno planiranje i održivi razvoj.  
 
           Obrađivač Detaljnog urbanističkog plana »Babin Do« je Zavod za izgradnju »Budva« a.d. iz Budve, a 
predstavnica obrađivača je Jelena Lazić. 
 

Na tekst Predloga akta podneseni su amandmani: Amandman I, br 001-907/4, Amandman II br. 001-907/5 
od 26.03.2012. godine i  Amandman III br.001-938/4 od 28.03.2012. godine od strane predlagača akta, 
predsjednika Opštine, i isti su dostavljeni odbornicima. 

 
Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj, Odbor za komunalno stambenu 

djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog 
ovog akta i Amandmane i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
Zamjenica predsjedavajućeg je objavila da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Krsto 

Rađenović i Stevan Džaković, tako da sjednici prisustvuje 20 odbornika. 
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 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Krsto Rađenović i Đorđije Vujović, 
a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Gojko Ljubanović, predsjednik Savjeta MZ Babin Do i Jelena 
Lazić, predstavnica obrađivača DUP-a „Babin Do“. 
 
 Odbornik Krsto Rađenović, ispred Kluba odbornika SNP-a, je istakao da će odbornici ove partije 
podržati usvajanje ovog akta. 
  
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o donošenju Detaljnog urbanističkog plana »Babin Do«, 
 uz napomenu da, shodno članu 130. stav 4.  Poslovnika, Amandmane koje je podnio predlagač odluke postaju 
sastavni dio predloga odluke i o njima Skupština posebno ne odlučuje, uz Zaključak: 
 

1. Preporučuje se obrađivaču Plana da urbanističko rješenje izmještanja kraka Spaske ulice izvrši 
preko katastarske parcele 1919/1, kako bi se Spaska ulica spojila sa ulicom prema poštanskim 
zgradama. Plan saobraćajnice treba sprovesti u gabaritima prema mogućnostima na terenu (dvosmjerna 
ili jednosmjerna ulica). 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20-dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18- osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo 
i “uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) usvojila 

ODLUKU O DONOŠENJU DETALJNOG URBANISTIČKOG PLANA »BABIN DO« 
 

11. 
Prešlo se na razmatranje jedanaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o potvrđivanju Odluke o 

upotrebi sredstava stalne budžetske rezerve. 
 

Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije.  

 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

Zapisničar je konstatovao da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Mihailo Backović i Jovan 
Gregović, tako da sjednici prisustvuje 22 odbornika. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Krsto Ljubanović, 
Stevan Džaković, Radovan Delić, Mihailo Backović, Srđa Popović i Tijana Kotarac, a od ostalih prisutnih na 
sjednici je učestvovaoVeselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o potvrđivanju Odluke o upotrebi sredstava stalne 
budžetske rezerve 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20- dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo i “uzdržanih” nije 
bilo) usvojila 

ODLUKU O POTVRĐIVANJU ODLUKE O UPOTREBI SREDSTAVA STALNE BUDŽETSKE 
REZERVE 

 
12. 

            Prešlo se na razmatranje dvanaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni Odluke o porezu 
na nepokretnosti 

 
Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 

Sekretarijata za privredu i finansije.  
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
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            Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni Odluke o porezu na nepokretnosti 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 

(ukupno je glasalo 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 20- dvadeset odbornika, “protiv” nije bilo 
i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O POREZU NA NEPOKRETNOSTI 
 

13. 
Prešlo se na razmatranje trinaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke (o stavljanju van snage 

Odluke o utvrđivanju naknade za finansiranje poslova od interesa za lokalno stanovništvo) 
 

Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije.  

 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima.   
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Stevan Džaković, i  
Mihailo Backović, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke (o stavljanju van snage Odluke o utvrđivanju naknade za 

finansiranje poslova od interesa za lokalno stanovništvo) 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 17-sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 13- trinaest odbornika, “protiv” je bilo 
4- četiri odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

ODLUKU (O STAVLJANJU VAN SNAGE ODLUKE O UTVRĐIVANJU NAKNADE ZA 
FINANSIRANJE POSLOVA OD INTERESA ZA LOKALNO STANOVNIŠTVO) 

 
Prije prelaska na razmatranje četrnaeste tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je predložila 

da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  14 i 15 te da 
se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  14 i 15 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 18- osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 14- četrnaest odbornika, “protiv” nije bilo 
i “uzdržanih” je bilo 4- četiri odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 14 i 15 dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 14. i 15. tačke dnevnog reda: 

- Predlog Odluke o oslobađanju naknade investitora izgradnje objekta za rješavanje stambenih 
potreba prosvjetnih radnika Budve; 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog Odbora JP “Vodovod i kanalizacija” 
Budva, br. 01-1275/1 od 13.03.2012. godine. 
 

 Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnici predlagača su: Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije za tačku 14 i Cvetko Pajković, sekretar Sekretarijata za investicije za tačku 
15 dnevnog reda. 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predloge ovih akata i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Srđa Popović, 
Mihailo Backović, Radovan Delić, Krsto Rađenović, Jovan Gregović, Tijana Kotarac i Krsto Ljubanović, a od 
ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Boro Lazović, 
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predsjednik OO DPS-a. 
 
Odbornik Mijomir Pejović, ispred Kluba odbornika SNP-a, istakao je da će odbornici ove partije 

podržati usvajanje ovih akata. 
Odbornik Radovan Delić je istakao da će podržati usvajanje ovih akata. 
Predsjednik OO SNP-a Veselin Marković i odbornici ove partije dali su predlog da Skupština usvoji 

Zaključak kojim bi se obavezao Sekretarijat za investicije da pripremi odluku kojom bi se oslobodili plaćanja 
naknade za komunalno opremanje građevinskog zemljišta svi građani opštine Budva koji po prvi put rješavaju 
stambeno pitanje za određeni broj kvadrata, u skladu sa brojem članova domaćinstva. 
  
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o oslobađanju naknade investitora izgradnje objekta za 

rješavanje stambenih potreba prosvjetnih radnika Budve 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 

(ukupno je glasalo 18- osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18- osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

ODLUKU O OSLOBAĐANJU NAKNADE INVESTITORA IZGRADNJE OBJEKTA ZA 
RJEŠAVANJE STAMBENIH POTREBA PROSVJETNIH RADNIKA BUDVE 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku Upravnog Odbora JP 

“Vodovod i kanalizacija” Budva, br. 01-1275/1 od 13.03.2012. godine 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 

(ukupno je glasalo 18- osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18- osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU UPRAVNOG ODBORA JP “VODOVOD I 
KANALIZACIJA” BUDVA, BR. 01-1275/1 OD 13.03.2012. GODINE 

 
16. 

 Prešlo se na razmatranje šesnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o saradnji Opštine Budva 
(Crna Gora) i Opštine Yalova (Turska). 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Jelena Baštrica, šefica 
kabineta.  
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za međuopštinsku i međunarodnu saradnju razmatrali su Predlog 
ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o saradnji Opštine Budva (Crna Gora) i Opštine Yalova 
(Turska) 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15- petnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) usvojila 

ODLUKU O SARADNJI OPŠTINE BUDVA (CRNA GORA) I OPŠTINE YALOVA (TURSKA) 
 

17. 
 Prešlo se na razmatranje sedamnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o ravnopravnosti 
polova u Opštini Budva 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Tanja Kažanegra, sekretarka 
Sekretarijata za lokalnu samoupravu.  

          
 Odbor za Statut i propise i Savjet za ravnopravnost polova razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji 
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ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Mihailo Backović, 
Tijana Kotarac i Stevan Džaković, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Veselin Marković, 
predsjednik OO SNP-a. 

 
            Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o ravnopravnosti polova u Opštini Budva 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 14- četrnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 

ODLUKU O RAVNOPRAVNOSTI POLOVA U OPŠTINI BUDVA 
 

U 15,40 časova prekinut je rad 22. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da će se 
zasijedanje nastaviti u četvrtak, 05.04.2012. godine sa početkom u 10,00 časova. 
 
NASTAVAK 22. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 05. APRILA 2012. GODINE 
U VELIKOJ SALI OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U 10,20 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI:  

 
1. Andrić Dušan       11. Nikolić Duško 
2. Backović Mihailo       12. Pejović Mijomir 
3. Vuković Marko       13. Pinjatić Đorđe 
4. Gluščević Igor       14. Popović Srđa 
5. Dapčević Branislava      15. Pribilović Đorđije 
6. Delić Radovan       16. Rađenović Krsto 
7. Zec M. Marko       17. Srzentić Jelena 
8. Kotarac Tijana       18. Stojanović Marina 
9. Ljubanović Krsto       19. Trnski Igor 
10. Mitrović- Milić Anita      20. Džaković Stevan 

 
ODSUTNI ODBORNICI: 

 
1. Anđus Vido       7. Duletić Srđan 
2. Vujičić Božidar       8. Đurić Marko 
3. Vujović Đorđije       9. Mihović Rajko 
4. Vučetić Vesna       10. Petković Ante 
5. Vučković Nikola       11. Tičić Milan 
6. Gregović Jovan       12. Hadžić Dragan 

    
   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 20 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
     
   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je pozvao prisutne da minutom ćutanja odaju poštu stradalima u 
požaru u diskoteci «Kontrast« u Novom Sadu, gradu pobratimu Opštine Budva. 

 
18. 

 Prešlo se na razmatranje osamnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o kriterijumima, načinu i 
postupku raspodjele sredstava nevladinim organizacijama 
  
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Tanja Kažanegra, sekretarka 
Sekretarijata za lokalnu samoupravu.  
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 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Jovan 

Gregović, tako da sjednici prisustvuje 21 odbornik. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Krsto Rađenović, 
Stevan Džaković i Mihailo Backović, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Veselin Marković, 
predsjednik OO SNP-a. 

 
           Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o kriterijumima, načinu i postupku raspodjele sredstava 
nevladinim organizacijama 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 19- devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 13- trinaest odbornika, “protiv” nije bilo 
i “uzdržanih” je bilo 6- šest odbornika) usvojila 

ODLUKU O KRITERIJUMIMA, NAČINU I POSTUPKU RASPODJELE SREDSTAVA NEVLADINIM 
ORGANIZACIJAMA 

 
19. 

Prešlo se na razmatranje devetnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o Savjetu za saradnju 
lokalne samouprave i nevladinih organizacija. 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Tanja Kažanegra, sekretarka 
Sekretarijata za lokalnu samoupravu.  
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za društvene djelatnosti razmatrali su Predlog ovog akta i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović i Krsto Rađenović. 
 

Zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Vido Anđus, 
tako da sjednici prisustvuje 22 odbornika. 
 
           Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o Savjetu za saradnju lokalne samouprave i nevladinih 
organizacija. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 18- osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 13- trinaest odbornika, “protiv” nije bilo 
i “uzdržanih” je bilo 5- pet odbornika) usvojila 

ODLUKU O SAVJETU ZA SARADNJU LOKALNE SAMOUPRAVE I NEVLADINIH 
ORGANIZACIJA 

 
20. 

Prešlo se na razmatranje dvadesete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o učešću lokalnog 
stanovništva u vršenju javnih poslova. 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Tanja Kažanegra, sekretarka 
Sekretarijata za lokalnu samoupravu.  
 
 Odbor za Statut i propise razmatrao je Predlog ovog akta i Izvještaj ovog odbora je dostavljen 
odbornicima. 

 
            Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o učešću lokalnog stanovništva u vršenju javnih poslova. 
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Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 18- osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 13- trinaest odbornika, “protiv” nije bilo 
i “uzdržanih” je bilo 5- pet odbornika) usvojila 

ODLUKU O UČEŠĆU LOKALNOG STANOVNIŠTVA U VRŠENJU JAVNIH POSLOVA 
 

21. 
Prešlo se na razmatranje dvadesetprve tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o osnivanju društva sa 

ograničenom odgovornošću lokalnog javnog emitera „Radio Televizija Budva“. 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretarka 
Sekretarijata za društvene djelatnosti. 

         
   Na tekst predloga akta podnesen je amandman Kluba odbornika SNP-a, br. 001-849/1 od 20.03.2012 
godine i isti je dostavljen odbornicima. Takođe je dostavljeno odbornicima i mišljenje predlagača akta, 
predsjednika Opštine br.001-849/5 od 23.03.2012. godine na navedeni Amandman.  

  
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za društvene djelatnosti 
razmatrali su Predlog ovog akta. Odbor za Statut i propise i Odbor za društvene djelatnosti razmatrali su 
podneseni Amandman i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 Zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Đorđije 
Vujović, tako da sjednici prisustvuje 23 odbornika. 
 
 Odbornik Mijomir Pejović, ispred Kluba odbornika SNP-a, dao je kratko obrazloženje Amandmana. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mihailo Backović, Đorđije Pribilović, 
Mijomir Pejović, Stevan Džaković, Tijana Kotarac i Đorđije Vujović, a od ostalih prisutnih na sjednici je 
učestvovaoVeselin Marković, predsjednik OO SNP-a. 

 
Odbornici Mihailo Backović i Đorđije Pribilović su istakli da će podržati prihvatanje Amandmana 

Kluba odbornika SNP-a. 
Odbornica Tijana Kotarac je istakla da će podržati usvajanje ovog akta, uz predlog da se amandmanom 

dopuni Predlog Odluke sa posebnim osvrtom na budvanski kulturni identitet. 
 
Odbornici Mijomir Pejović i Srđa Popović, ispred Klubova odbornika SNP-a i DPS-a, predložili su da 

se odredi pauza, što su odbornici prihvatili. 
 

U 13,20 časova, zamjenica predsjedavajućeg je odredila pauzu do 13,50 časova. 
 

(Pauza je trajala od 13,20 časova do 13,55 časova) 
 

Nakon završene pauze izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  
 
 

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

1. Andrić Dušan       8. Mitrović-Milić Anita 
2. Anđus Vido       9. Pejović Mijomir 
3. Backović Mihailo       10. Popović Srđa 
4. Vujović Đorđije       11. Pribilović Đorđije 
5. Dapčević Branislava      12. Rađenović Krsto 
6. Delić Radovan       13. Srzentić Jelena 
7. Ljubanović Krsto       14. Trnski Igor 

 
15. Džaković Stevan 
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ODSUTNI ODBORNICI: 
 
 

1. Vujičić Božidar       9. Zec M. Marko 
2. Vuković Marko       10. Kotarac Tijana 
3. Vučetić Vesna       11. Mihović Rajko 
4. Vučković Nikola       12. Nikolić Duško 
5. Gluščević Igor       13. Petković Ante 
6. Gregović Jovan       14. Pinjatić Đorđe 
7. Duletić Srđan       15. Stojanović Marina 
8. Đurić Marko       16. Tičić Milan 

       17. Hadžić Dragan 
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da sjednici prisustvuje 15 od 32 odbornika, tako da ne 
postoji  kvorum za nastavak rada sjednice Skupštine. 

U 14,00 časova prekinut je rad 22. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da će 
se zasijedanje nastaviti u utorak, 10.04.2012. godine sa početkom u 10,00 časova. 

 
NASTAVAK 22. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRŽANE 10. APRILA 2012. GODINE 
U VELIKOJ SALI OPŠTINE BUDVA, SA POČETKOM U 10,30 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI:  

 
1. Andrić Dušan       12. Mitrović-Milić Anita 
2. Anđus Vido       13. Mihović Rajko 
3. Backović Mihailo       14. Pejović Mijomir 
4. Vujičić Božidar       15. Popović Srđa 
5. Vujović Đorđije       16. Pribilović Đorđije 
6. Vučetić Vesna       17. Rađenović Krsto 
7. Dapčević Branislava      18. Srzentić Jelena 
8. Delić Radovan       19. Stojanović Marina 
9. Duletić Srđan       20. Trnski Igor 
10. Zec M. Marko       21. Hadžić Dragan 
11. Ljubanović Krsto       22. Džaković Stevan   

 
 

 
 
ODSUTNI ODBORNICI: 

 
1. Vuković Marko       6. Kotarac Tijana 
2. Vučković Nikola       7. Nikolić Duško 
3. Gluščević Igor       8. Petković Ante 
4. Gregović Jovan       9. Pinjatić Đorđe 
5. Đurić Marko       10. Tičić Milan 

 
   Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 22 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne sa radom. 
 
             Predlagač akta, predsjednik Opštine je na predlog ovog akta podnio Amandman br. 001-1076/1 od 
09.04.2012. godine. 
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 Odbor za Statut i propise razmatrao je navedeni Amandman i Izvještaj ovog odbora je dostavljen 
odbornicima. 
 
 Predstavnik predlagača, Rajka Špadijer, sekretarka Sekretarijata za društvene djelatnosti dala je kratko 
obrazloženje ovog  Amandmana. 
 
 Zamjenica predsjedavajućeg je objavila da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici Vuković 
Marko i Petković Ante, tako da sjednici prisustvuje 24 odbornika. 
 
 U nastavku diskusije učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Mihailo Backović, Đorđije Pribilović, 
Đorđije Vujović, Božidar Vujičić, Stevan Džaković, Krsto Rađenović i Petković Ante, a od ostalih prisutnih na 
sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a; Dragan Klarić, direktor »Radia Budva«; 
Mili Prelević, direktor »Televizije Budva« i Dimitrije Pejović, predsjednik OO LPCG. 
 
 Predsjedavajući je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Đorđe Pinjatić, tako da 
sjednici prisustvuje 25 odbornika. 
 
 Odbornik Stevan Džaković, ispred Kluba odbornika PZP-a, je istakao da odbornici ove partije neće 
podržati usvajanje ovog akta. 
 

Skupština se, shodno članu 130.  Poslovnika, prije glasanja o ovoj tački dnevnog reda, prethodno 
izjasnila o Amandmanu podnesenom od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
Stavljen je na glasanje Amandman na Predlog Odluke o osnivanju društva sa ograničenom 

odgovornošću lokalnog javnog emitera „Radio Televizija Budva“, br. 001-849/1, podnesen od strane Kluba 
odbornika SNP-a. 
 
 Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20 –dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 4- četiri odbornika, “protiv” je bilo 14- 
četrnaest  odbornika i “uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) nije prihvatila 
 

Amandman na Predlog Odluke o osnivanju društva sa ograničenom odgovornošću lokalnog javnog 
emitera „Radio Televizija Budva“, br. 001-849/1, podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a. 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o osnivanju društva sa ograničenom odgovornošću 
lokalnog javnog emitera „Radio Televizija Budva“, uz napomenu da, shodno članu 130. stav 4.  
Poslovnika, Amandman koji je podnio predlagač odluke postaje sastavni dio predloga odluke i o njemu 
Skupština posebno ne odlučuje 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 14- četrnaest odbornika, “protiv”je bilo 5- 
pet odbornika i “uzdržan” je bio 1- jedan odbornik) usvojila 

ODLUKU O OSNIVANJU DRUŠTVA SA OGRANIČENOM ODGOVORNOŠĆU LOKALNOG 
JAVNOG EMITERA „RADIO TELEVIZIJA BUDVA“ 

 
Prije prelaska na razmatranje dvadesetdruge tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je predložila  

da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  22 i 23 te da 
se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  22 i 23 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasao 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 14- četrnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6- šest odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 22 i 23 dnevnog reda 
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 Prešlo se na razmatranje 22. i 23. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za eksproprijaciju nepokretnosti radi izgradnje 
objekata za prečišćavanje otpadnih voda; 
- Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za eksproprijaciju nepokretnosti koje ulaze u zonu 

zaštitnog pojasa postrojenja za prečišćavanje otpadnih voda. 
 

 Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.  

 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj, Odbor za komunalno stambenu 
djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predloge 
ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Krsto 
Rađenović, Ante Petković, Božidar Vujičić, Đorđije Vujović i Mijomir Pejović, a od ostalih prisutnih na 
sjednici su učestvovali: Goran Vukobratović, predstavnik firme „Pro-ing“ d.o.o. i Veselin Marković, 
predsjednik OO SNP-a. 

 
Odbornik Đorđije Vujović je istakao da Komisija za praćenje realizacije projekta “Planiranje, 

izgradnja, finansiranje i upravljanje postrojenjem za otpadne vode Budva” nikada nije sazvana i da on, kao 
član te Komisije, nije dobio nikakva obavještenja o izgradnji ovog postrojenja. 

Odbornik Mijomir Pejović, kao član Komisije, je istakao da Komisija za praćenje realizacije projekta 
“Planiranje, izgradnja, finansiranje i upravljanje postrojenjem za otpadne vode Budva” nikada nije sazvana. 
  
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za eksproprijaciju 

nepokretnosti radi izgradnje objekata za prečišćavanje otpadnih voda 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasao 21- dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 15- petnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih”je bilo 6- šest odbornika) usvojila 

ODLUKU O UTVRĐIVANJU JAVNOG INTERESA ZA EKSPROPRIJACIJU NEPOKRETNOSTI 
RADI IZGRADNJE OBJEKATA ZA PREČIŠĆAVANJE OTPADNIH VODA 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za eksproprijaciju 

nepokretnosti koje ulaze u zonu zaštitnog pojasa postrojenja za prečišćavanje otpadnih voda 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasao 21- dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih”je bilo 4- četiri odbornika) usvojila 

ODLUKU O UTVRĐIVANJU JAVNOG INTERESA ZA EKSPROPRIJACIJU 
NEPOKRETNOSTI KOJE ULAZE U ZONU ZAŠTITNOG POJASA POSTROJENJA ZA 

PREČIŠĆAVANJE OTPADNIH VODA 
 

24. 
Prešlo se na razmatranje dvadesetčetvrte tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o utvrđivanju javnog 

interesa za eksproprijaciju nepokretnosti radi izgradnje trafostanice i davanju ovlašćenja predsjedniku 
Opštine 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.  
  
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj, Odbor za komunalno stambenu 
djelatnost, Odbor za planiranje i uređenje prostora i Savjet za zaštitu životne sredine razmatrali su Predlog 
ovog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
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           Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o utvrđivanju javnog interesa za eksproprijaciju 
nepokretnosti radi izgradnje trafostanice i davanju ovlašćenja predsjedniku Opštine 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 
(ukupno je glasao 21- dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za”glasao 21- dvadesetjedan odbornik, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

ODLUKU O UTVRĐIVANJU JAVNOG INTERESA ZA EKSPROPRIJACIJU NEPOKRETNOSTI 
RADI IZGRADNJE TRAFOSTANICE I DAVANJU OVLAŠĆENJA PREDSJEDNIKU OPŠTINE 

 
25. 

Prešlo se na razmatranje dvadesetpete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o utvrđivanju početne 
cijene zakupa zemljišta u vlasništvu Opštine Budva 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.  
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović i Vujičić Božidar. 
 

           Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o utvrđivanju početne cijene zakupa zemljišta u vlasništvu 
Opštine Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 15- petnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 5- pet odbornika) usvojila 

ODLUKU O UTVRĐIVANJU POČETNE CIJENE ZAKUPA ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU 
OPŠTINE BUDVA 

 
26. 

Prešlo se na razmatranje dvadesetšeste tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti 
na Odluku o kreditnom zaduživanju JP „Parking servis“ Budva 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Nikola Divanović, sekretar 
Sekretarijata za gradsku infrastrukturu i ambijent.  

          
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Ante Petković, 
Božidar Vujičić, Stevan Džaković i Mihailo Backović, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Dragan 
Liješević, direktor JP „Parking Servis“ Budva. 

 
           Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o kreditnom 
zaduživanju JP „Parking servis“ Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasao 21- dvadesetjedan odbornik , od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” je 
bio 1- jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O KREDITNOM ZADUŽIVANJU JP 
„PARKING SERVIS“ BUDVA 
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27. 
Prešlo se na razmatranje dvadesetsedme tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti 

na Statut JP „Mediteranski sportski centar“ Budva 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretarka 
Sekretarijata za društvene djelatnosti.  
          
 Odbor za Statut i propise razmatrao je Predlog ovog akta i Izvještaj ovog odbora je dostavljen 
odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Mijomir Pejović, a od ostalih prisutnih 
na sjednici je učestvovao Novak Klisić, sekretar Sekretarijata za zaštitu imovine. 
 
            Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Statut JP „Mediteranski 
sportski centar“ Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA STATUT JP „MEDITERANSKI SPORTSKI CENTAR“ 

BUDVA 
 

28. 
Prešlo se na razmatranje dvadesetosme tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti 

na Odluku o visini zakupnine i uslovima davanja u zakup poslovnih prostora u Mediteranskom 
sportskom centru 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.  

          
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Božidar Vujičić i 
Srđa Popović, a od ostalih prisutnih na sjednici je učestvovao Ivan Ivanović, direktor JP „Mediteranski 
sportski centar“ Budva. 

 
           Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o visini zakupnine i uslovima 
davanja u zakup poslovnih prostora u Mediteranskom sportskom centru 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 
2- dva odbornika i “uzdržan” je bio 1- jedan odbornik) usvojila 
RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O VISINI ZAKUPNINE I USLOVIMA DAVANJA 

U ZAKUP POSLOVNIH PROSTORA U MEDITERANSKOM SPORTSKOM CENTRU 
 

29. 
Prešlo se na razmatranje dvadesetdevete tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju 

saglasnosti na Odluku o davanju u zakup poslovnih prostora JP „Sportsko rekreativni centar“ Budva 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.  
          
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
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           Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o davanju u zakup 
poslovnih prostora JP „Sportsko rekreativni centar“ Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo17- sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O DAVANJU U ZAKUP POSLOVNIH 
PROSTORA JP „SPORTSKO REKREATIVNI CENTAR“ BUDVA 

 
30. 

Prešlo se na razmatranje tridesete tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 
Cjenovnik za iznajmljivanje poslovnih prostorija d.o.o. “Akademija znanja” Budva 
 
 Predlagač ovog akta je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.  

          
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predlog ovog akta i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Mijomir Pejović. 
 

           Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Cjenovnik za iznajmljivanje 
poslovnih prostorija d.o.o. “Akademija znanja” Budva 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18- osamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) usvojila 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA CJENOVNIK ZA IZNAJMLJIVANJE POSLOVNIH 
PROSTORIJA D.O.O. “AKADEMIJA ZNANJA” BUDVA 

 
Prije prelaska na razmatranje tridesetprve tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je predložila  

da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  31, 32 i 33 te 
da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  31, 32 i 33 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20- dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 3- tri odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 31, 32 i 33 dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 31., 32. i 33. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o izmjeni Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke 
parcele (br. 0101-689/1 od 29.12.2011. godine); 
- Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o razmjeni nepokretnosti radi formiranja urbanističke 
parcele broj 0101-232/1 od 14.05.2010. godine; 
- Predlog Odluke o izmjeni Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke 
parcele br 6 u bloku 14 prema DUP-u „Rozino I“. 

 
   Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.  

 
 Odbor za Statut i propise razmatrao je predloge ovih akata, a  Odbor za finansije, privredu i razvoj 
razmatrao je Predlog Odluke o izmjeni Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke 
parcele (br. 0101-689/1 od 29.12.2011. godine) i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
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U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovao je odbornik Božidar Vujičić. 

  
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi 

formiranja urbanističke parcele (br. 0101-689/1 od 29.12.2011. godine) 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19- devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 2- dva odbornika) usvojila 

ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI 
FORMIRANJA URBANISTIČKE PARCELE (BR. 0101-689/1 OD 29.12.2011. GODINE) 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o razmjeni nepokretnosti radi 

formiranja urbanističke parcele broj 0101-232/1 od 14.05.2010. godine 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 18- osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržan”je bio 1- jedan odbornik) usvojila 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI RADI 
FORMIRANJA URBANISTIČKE PARCELE BROJ 0101-232/1 OD 14.05.2010. GODINE 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi 

formiranja urbanističke parcele br 6 u bloku 14 prema DUP-u „Rozino I“ 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 

(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI 
FORMIRANJA URBANISTIČKE PARCELE BR 6 U BLOKU 14 PREMA DUP-U „ROZINO I“ 

 
Prije prelaska na razmatranje tridesetčetvrte tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je predložila 

da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  34, 35, 36, 
37, 38 i 39 te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  34, 35, 36, 37, 38 i 39 dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 

(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 34, 35, 36, 37, 38 i 39 dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje 34., 35., 36., 37., 38. i 39. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Rješenja o razrješenju člana odbora direktora “Akademija znanja” d.o.o. Budva; 
- Predlog Rješenja o imenovanju člana odbora direktora “Akademija znanja” d.o.o. Budva; 
- Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Savjeta JU „Grad Teatar“; 
- Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika Savjeta JU „Grad Teatar“; 
- Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora JP „Sportsko rekreativni centar“ Budva; 
- Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog odbora JP „Sportsko rekreativni centar“ Budva. 
 

  Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnici predlagača su Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine za tačke 34 i 35 i Rajka Špadijer, sekretarka Sekretarijata za društvene 
djelatnosti, za tačke 36, 37, 38 i 39. 
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 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
  
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju člana odbora direktora “Akademija 

znanja” d.o.o. Budva 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 

(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA ODBORA DIREKTORA “AKADEMIJA ZNANJA” 
D.O.O. BUDVA 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju člana odbora direktora “Akademija 

znanja” d.o.o. Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 
(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA ODBORA DIREKTORA “AKADEMIJA ZNANJA” D.O.O. 
BUDVA 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju predsjednika Savjeta JU „Grad Teatar“ 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 

(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU PREDSJEDNIKA SAVJETA JU „GRAD TEATAR“ 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju predsjednika Savjeta JU „Grad Teatar“ 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 

(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

RJEŠENJE O IMENOVANJU PREDSJEDNIKA SAVJETA JU „GRAD TEATAR“ 
 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora JP „Sportsko 

rekreativni centar“ Budva 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 

(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA UPRAVNOG ODBORA JP „SPORTSKO 
REKREATIVNI CENTAR“ BUDVA 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog odbora JP „Sportsko 

rekreativni centar“ Budva 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština jednoglasno 

(ukupno je glasalo 17- sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17- sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA UPRAVNOG ODBORA JP „SPORTSKO 
REKREATIVNI CENTAR“ BUDVA 
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Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, zamjenica predsjedavajućeg je zaključila 22. 
sjednicu SO Budva u 16,22 časova. 
 
                                             

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 
 
 
 
                           PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,
                          Krsto Ljubanović    
                          
 
 
     Obrađivač,                                                          SEKRETAR SKUPŠTINE,                                                                                                                                                                    
Kalađurđević Mira                       Lidija Zirojević 
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Broj: 0101-125/2 
                                                                                                                               
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

Z A P I S N I K 
SA  22. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 

ODRŽANE  27., 28. I  29. MARTA  I 05. I 10. APRILA 2012. GODINE 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                      
 
 
 
 

Budva, 03.07. 2012. godine 
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